

Kallade:

Madeleine Bäckström, Anna Montelius, Mimmi Cromsjö,
Dag Jönsson, Kimberley Andersson, Linn Hallonqvist,
Mattias Salo, Sophie Ryrberg


Närvarande:

Madeleine Bäckström, Anna Montelius, Mimmi Cromsjö, Dag
Jönsson, Kimberley Andersson, Linn Hallonqvist, Mattias Salo,
Sophie Ryrberg, My Norsbo



Postadress
Datateknologsektionen
Kårallen, Tekniska Högskolan
581 83 LINKÖPING

BankGiro-nr: 5644-8251
Organisations-nr: 822002-1409


Mötesordförande
Madeleine Bäckström


Sekreterare
Anna Montelius


Justeringsperson
Mimmi Cromsjö

Dagordning

1. Mötets öppnande
2. Formalia
 - a. Val av mötesordförande
 - b. Val av mötessekreterare
 - c. Val av justeringsperson
 - d. Adjungeringar
3. Föregående möte
4. Rapporter och meddelanden
5. D-Group 20/21
6. Donna 20/21
7. Övrigt
 - a. Distanssektionsmöte
 - b. Sektionsaktivitas fuckoff
8. Nästa möte
9. Mötet avslutas

Protokoll

1. Mötets öppnande
Föredragare: Madeleine Bäckström

Beslut:
 - a. **Att:** öppna mötet 12:15.
2. Formalia
Föredragare: Madeleine Bäckström
 - a. Beslut:
 - i. **Att:** välja sektionsordförande Madeleine Bäckström till mötesordförande.
 - b. Beslut:
 - i. **Att:** välja Anna Montelius till mötessekreterare.
 - c. Beslut:
 - i. **Att:** välja Mimmi Cromsjö till justeringsperson.
 - d. Beslut:
 - i. **Att:** adjungera My Norsbo.
3. Föregående möte
Föredragare: Mötesordförande

Beslut:
 - a. **Att:** lägga föregående möte till handlingarna.
4. Rapporter och meddelanden
Madeleine Bäckström: Arbetat med avtal inför kommande LINK, planerar för fullt inför sektionsmötet. Styret har gemensamt arbetat med rekrytering inför sektionsmötet.
Mimmi Cromsjö:
Anna Montelius: Förberett inför vårmöte.

Dag Jönsson: Lagt bankbytet på is pga Covid-19, tar upp det så snabbt som möjligt igen. Arbetat med budget 20/21.

Kimberley Andersson: Planerat inför att genomföra kursutvärderingar på distans. Arbetet med att kartlägga tentor som blev inställda i samband med corona.

Mattias Salo: Har haft SSG-möte med IDA.

Linn Hallonqvist: Alla bokningar i skolans lokaler som gjorts via Lokalbokningen är inte längre giltiga med anledning av coronaviruset.

Sophie Ryrberg:

5. D-Group 20/21

Föredragare: Mötesordförande

Förslag: Att godkänna per capsulam-beslutet

Notering: per capsulam-beslut

Förslag: Att godkänna Max Mogrens och Filip Ekströms förslag på festeriet D-Group 20/21 enligt nedan.

Biljett & U-lag: Elsa Kihlberg Gawell, IT1

J^8: Karl Holmlöv, D1

Mat, Miljö & Sittning: Emil Carlsson, IT1

PREvent: Thor Fernholm, D1

PRolk: Sofia Bertmar, IT2

Spons: Anna Höglund, IT2

Trykk: Axel Boström, IT1

Trykk: Gustav Elmqvist, D1

Webb & ÖD: Oscar Lönnqvist, U2

Werk: William Thordson, D1

Öl & Bar: Axel Karlström, IT1

Motivering: De motiveringar som presenterats av Max Mogren och Filip Ekström är väl genomtänkta och upplevs välgrundade. Den presenterade rekryteringsprocessen anser styrelsen vara genomförd på ett rimligt vis. Styrelsen ser det som positivt att det finns kandidater från blandade årskurser. Detta gör att styrelsen har anledning att välja in samtliga presenterade kandidater.

Per capsulam-beslut:

Att: godkänna förslaget i sin helhet.

Beslut:

a. **Att:** godkänna per capsulam-beslutet i sin helhet.

6. Donna 20/21

Föredragare: Mötesordförande

Förslag: Att godkänna per capsulam-beslutet

Notering: per capsulam-beslut

Förslag: Att godkänna Elin Frankells och Jennifer Östermans förslag på damföreningen Donna 20/21 enligt nedan.

Bokning: Linn Petersson, IT1

Gückel & Aktivitet: Hillevi Fredriksson, U1

Intendent: Agnes Wendt, D1

Mat & Sittning: Miriam Rosén, D2

PR & Info: Angelica Ferlin, D1

Spons: Rebecka Hedin, U1

Tryck: Moa Englund, D1

Motivering: De motiveringar som presenterats av Elin Frankell och Jennifer Österman är väl genomtänkta och upplevs välgrundade. Den presenterade rekryteringsprocessen anser styrelsen vara genomförd på ett rimligt vis. Detta gör att styrelsen har anledning att välja in samtliga presenterade

kandidater.

Per capsulam-beslut:

Att: godkänna förslaget i sin helhet.

Beslut:

- a. **Att:** godkänna per capsulam-beslutet i sin helhet.

7. Övrigt

- a. Distanssektionsmöte

På grund av rådande omständigheter orsakade av covid-19 kommer vårmötet med största sannolikhet att ske på distans. Styrelsen har satt ihop en projektgrupp bestående av styrelsemedlemmar, en medlem från webbgruppen samt styrelseordförande för 20/21, som ska kartlägga hur ett digitalt sektionsmöte kan genomföras på bästa sätt. Vissa formaliteter vi normalt sett brukar följa kanske kommer att se annorlunda ut på detta möte.

- b. Sektionsaktivitas fuckoff

Styrelsen har ställt in sektionsaktivitas fuckoff, och kollar nu på lite olika alternativ för vad vi ska göra med evenemanget. En idé är att flytta fram evenemanget till hösten. Mer information om detta kommer komma framöver. Vad som beslutas kring evenemanget kommer baseras på vad som i framtiden är genomförbart.

8. Nästa möte

Föredragare: Mötesordförande

Nästa möte kommer att hållas den 2020-05-25.

9. Mötets avslutande

Föredragare: Mötesordförande

Beslut:

- a. **Att:** Avsluta mötet 12:35.